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VERSLAG van de vergadering van het dagelijks bestuur van de ISD Bollenstreek, 

gehouden op donderdag 29 augustus 2024 
 

AANWEZIG  de heer D.T.C. (Dennis) Salman, lid en voorzitter  
de heer J. (Jan) van Rijn, lid en plv. voorzitter  

           mevrouw J.A.C. (Jolanda) Langeveld, lid 
mevrouw E.W.A. (Elsbeth) Koek, lid  
de heer R.J. (Robert) ’t Jong, secretaris 

 mevrouw C.A.M. (Elian) Cozijn, notulist 
 
mevrouw R.G.E. (Reny) Wietsma-Biesbroek (portefeuillehouder Wmo 
Teylingen) 

AFWEZIG 
   
1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda 
Voorzitter heet iedereen van harte welkom. Er zijn geen mededelingen.   
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.          

 
2.  Verslag dagelijks bestuur van 4 juli 2024 
 
Tekstueel 
Het dagelijks bestuur heeft het verslag ongewijzigd vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van: 
Bladzijde 2 (agendapunt 8): volgens ambtelijk Noordwijk is het voorstel niet in strijd met de wet. Het is 
goed dat de ISD dit nog navraagt/met Noordwijk contact opneemt.    
         
3. Lijst van toezeggingen 
Het dagelijks bestuur heeft de lijst van toezeggingen besproken.  
Toezegging 2024-03 (formulier kwijtschelding): de ISD heeft van Belastingen Bollenstreek begrepen 
dat ze het papieren aanvraagformulier niet aanpassen en dat er een terugkoppeling aan de 
portefeuillehouder plaatsvindt.     
  
4. Ingekomen stukken en overzicht besluiten beleidsstukken 2023 en 2024 

 
4.a Ingekomen en uitgaande stukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het overzicht. 
 
b. Overzicht beleidsstukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het overzicht. Het is bij de ISD bekend dat de 
functionaris gegevensbeheer (FG-er) van Noordwijk een andere mening heeft over wie het 
Beleidsplan informatiebeveiliging en privacy moet vaststellen. De overige colleges hebben het 
beleidsplan maanden terug al vastgesteld. De ISD heeft de FG-er uitgenodigd om dit te bespreken en 
wacht op een reactie.      
 
5. Verslag openbare vergadering algemeen bestuur 4 juli 2024 
Het dagelijks bestuur heeft geen opmerkingen op het verslag. Het verslag kan ongewijzigd voor 
vaststelling naar het algemeen bestuur toe.    
 
6. Halfjaarcijfers 2024 
Secretaris heeft een korte toelichting gegeven. Op basis van de halfjaarcijfers 2024 verwacht de ISD 
binnen de begroting 2024 te blijven en stelt voor om geen begrotingswijziging in te dienen. Omdat de 
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definitieve BUIG-budgetten pas in oktober 2024 bekend zijn adviseert secretaris het mogelijk 
overschot nog niet als positief resultaat in te boeken en voor andere zaken in te zetten. 
Het dagelijks bestuur heeft de hafjaarcijfers 2024 besproken en heeft een aantal vragen gesteld.  
De aantallen HbH Light heeft de ISD, conform de toezegging, een paar weken terug naar ambtelijk 
HLT gestuurd. Het is lastig om goed en concreet aan te geven wat HbH light oplevert, omdat er 
diverse factoren een rol spelen. Te denken valt aan de aantallen instroom/uitstroom, vergrijzing, 
herindicaties, duur van lopende indicaties, nieuwe wooncomplexen voor ouderen. Secretaris verwacht 
bij de Jaarstukken 2024 hier meer informatie over te kunnen geven. Dat is echt iets voor de nog aan 
te nemen data-analist. Het dagelijks bestuur vindt het belangrijk om in zicht te krijgen ‘wat hebben we 
gedaan, wat zijn de effecten en de resutaten’. Opvallend is bijvoorbeeld dat in Lisse meer inwoners 
Hulp bij het Huishouden hebben dan Hillegom, terwijl de gemeenten qua inwoners vergelijkbaar zijn. 
Het eerdere besluit van het dagelijks bestuur om bepaalde indicaties voor een langere periode toe te 
kennen heeft ook een effect. Op verzoek van het dagelijks bestuur probeert secretaris voor de HbH 
light nog een korte analyse te maken. Bij de jaaranalyse is het goed om ook te kijken naar de 
verschillen tussen schoon en leefbaar en pxq.  
De vraag is gesteld of de ISD al de eigen bijdrage int voor de Oekraïners? Secetaris geeft aan dat 
deze opdracht nog niet bij de ISD ligt en vernomen heeft dat gemeenten dit vanaf het nieuwe boekjaar 
pas willen invoeren. Het dagelijks bestuur vindt dat niet wenselijk en vindt snel invoeren juist 
belangrijk. Naar mening van secretaris moet dit wat de ISD betreft sneller kunnen en secretaris vraagt 
dat na. (noot notuist: de ISD kan dit per 20 september 2024 al uitvoeren op voorwaarde dat de ISD tijdig de informatie van de 

gemeenten ontvangt)   

Het dagelijks bestuur heeft over de Hafjaarcijfers 2024 zelf geen opmerkingen en deze zijn 
ongewijzigd vastgesteld. De ISD stuurt nog een korte analyse over HbH Light.         
    
7. Premies collectieve aanvullende zorgverzekering 2025 inclusief advies Cliëntenraad 
Het dagelijks bestuur gaat akkoord met het voorstel om de bedragen net als voorgaande jaren te 
indexeren. Dat sluit ook aan bij het advies van de Cliëntenraad. Het dagelijks bestuur vindt het advies 
van de Cliëntenraad voor de tandartsverzekering een goed voorstel en vraagt of dit toch nog 
realiseerbaar is voor 2025. De ISD gaat dit opnieuw met Zorg en Zekerheid bespreken, maar eerder 
heeft Zorg en Zekerheid aangegeven dat de pakketten al klaar liggen en niet meer aangepast kunnen 
worden.  
 
8. Beheersmaatregelen Wmo 
Het dagelijks bestuur heeft de notitie besproken en heeft over de voorstellen waar eerder formeel nog 
geen besluit op is genomen een besluit genomen. Het gaat om ‘rode voorstellen’ die wettelijk niet zijn 
toegestaan en een aantal ‘oranje voorstellen’ die een bevoegdheid zijn van het dagelijks bestuur, 
maar waarbij politieke dekking wel gewenst is.  
Het dagelijks bestuur heeft besloten om de rode voorstellen die wettelijk niet mogen ook niet in te 
voeren. Dat betekent dat deze voorstellen ook niet aan de raden worden aangeboden. 
Het dagelijks bestuur staat achter het advies om het algemeen gebruikelijk maken van een 
scootmobiel niet uit te voeren, omdat dit wettelijk niet mag. Het dagelijks bestuur heeft een positief en 
unaniem besluit genomen over:  de scootmobiel max 8 km per uur, voorzienbaarheid als uitgangspunt 
nemen, geen vergoeding bij eigen aanschaf, alleen aankopen als huurprijs de kosten overstijgt. 
Daarnaast is het dagelijks bestuur akkoord gegaan met de voorstellen voor ‘Individuele begeleiding 
voor maximaal klasse 1 afgeven, tenzij’ en ‘dagbesteding voor maximaal 2 dagdelen afgeven, tenzij’. 
Vanaf de nieuwe aanbesteding geldt de scootmobiel max 8 km per uur. Het uitgangspunt is namelijk 
noodzakelijkheid en niet wenselijkheid. Als de inwoner toch een scootmobiel van bijvoorbeeld 12 km 
per uur wenst, dan is dat alleen mogelijk via een Pgb. De hoogte van het Pgb is gebaseerd op de 
scootmobiel 8 km per uur en de extra kosten komen voor eigen rekening.  
Over de voorstellen individuele begeleiding en dagbesteding is uitgebreid gesproken. Deze 
voorstellen leiden tot lagere uitgaven Zorg. Voor de dagbesteding is het wel van belang dat er 
algemene voorzieningen zijn of komen. Deze zijn voorliggend voor de Wmo/voorziening.  
Het dagelijks bestuur vindt het belangrijk dat verantwoord bezuinigd wordt en dat schrijnende gevallen 
voorkomen moeten worden.  De insteek van de voorstellen is ook gebaseerd op uitvoeren, tenzij. Bij 
de indicatie moet daar zorgvuldig naar gekeken worden en daarnaast blijft altijd sprake van maatwerk.  
Het dagelijks bestuur vindt het belangrijk dat er een goede monitoring plaatsvindt, zodat de effecten 
van algemene voorzieningen en beheersmaatregelen zichtbaar zijn.  
Bij nieuwe en herindicaties verwijst de ISD naar de beschikbare algemene voorzieningen. Gemeenten 
kijken zelf welke mogelijkheden er zijn om de algemene voorzieningen op te richten/verder uit te 
breiden in hun eigen gemeente. De ervaring met de nieuwe algemene voorziening in Hillegom is qua 
bezoekersaantallen positief. De genoemde bedragen in de notitie zijn gebaseerd op basis van huidige 
gegevens en een aantal aannames van dit moment. Kanttekening blijft dat het een inschatting is.  
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Het dagelijks bestuur heeft besloten om de voorstellen dagbesteding en individuele begeleiding per  
1 januari 2025 in te voeren en alleen voor nieuwe klanten en bij herindicaties. Ook hierbij geldt dat 
noodzakelijkheid het uitgangspunt is.  
Het is belangrijk om richting de raden/inwoners goed te motiveren waarom de maatregelen nodig zijn 
en dat hierbij het kunnen betalen van de voorzieningen in combinatie met de vergrijzing en 
beschikbare zorg noodzakelijk is en dat daarbij er steeds meer algemene voorzieningen komen en dat 
is een positieve ontwikkeling.  
Formeel zijn de genomen besluiten een bevoegdheid van het dagelijks bestuur, maar het dagelijks 
bestuur vindt het wel belangrijk om de adviesraden sociaal domein hierover te informeren en daarna 
ook de raden via een raadsmemo, waarin ook de reactie van de adviesraden opgenomen kan worden. 
Bestuurders kunnen zelf bepalen of ze het raadsmemo alleen ter informatie sturen of bespreken 
tijdens een beeldvormende sessie. De ISD past de notitie aan, zodat deze gebaseerd is op de 
besluiten van het dagelijks bestuur inclusief de verwachte bezuinigingen.  
Voor een aantal maatregelen staat als invoeringsdatum invoering nieuwe aanbesteding en voor de 
overige is het voorstel per 1 januari 2025. De ISD stuurt via de gemeenten de notitie, aangepast op 
besluit DB, naar de adviesraden sociaal domein en maakt voor uiterlijk begin oktober een raadsmemo, 
dat vooraf met het dagelijks bestuur wordt afgestemd. De ISD kijkt ook naar de communicatie/lijnen 
voor deze aanpassingen.  
 
9. Uitvoeringsregels Wmo 2024   
Het dagelijks bestuur heeft de Uitvoeringsregels maatschappelijke ondersteuning 2024 besproken. 
Van drie van de vier adviesraden sociaal domein is recent een reactie/advies binnengekomen en 
alleen van de adviesraad Lisse nog niet. Het dagelijks bestuur heeft op advies van de ISD besloten 
om de voorliggende uitvoeringsregels vast te stellen, zodat de uitvoering hiermee verder kan. Als op 
basis van de adviezen inhoudelijke aanpassingen nodig zijn dan volgen die bij de aanpassing van de 
uitvoeringsregels voor 2025. De ISD was nog niet op de hoogte van de uitbreiding van het  
Wmo-toezicht, maar neemt dat samen met de nieuwe klachtenregeling mee met de uitvoeringsregels 
voor 2025. Deze uitvoeringsregels volgen voor het dagelijks bestuur van december 2024. Op basis 
van de reactie van de adviesraad sociaal domein Noordwijk stelt secretaris voor dat de 
beleidsmedewerker van de ISD ze uitnodigt voor een gesprek. Het dagelijks bestuur vindt dat een 
prima voorstel.       
 
10. Inkoopstrategie Hulp bij het Huishouden 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van de inkoopstrategie, die secretaris in het dagelijks 
bestuur van 4 juli 2024 heeft aangekondigd en toegelicht. De eerste informatie van deze aanbesteding 
staat op Tendernet en het kostprijsonderzoek loopt. De geplande ingangsdatum is 1 april 2025. Het 
werken in percelen is onderdeel van de aanbestedingsprocedure. Uit de marktconsultatie komt 
uiteindelijk een prijs uit. Over de procedure hebben alle zorgaanbieders een gelijkluidende brief 
ontvangen.   
  
11. Schuldenpreventie en schuldhulpverlening jongeren 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van de notitie. De vraag is gesteld of jongeren bijzondere 
bijstand kunnen aanvragen en of een volwaardige uitkering mogelijk is.  Zowel bij bijzondere bijstand 
als de uitkering gelden voor jongeren lagere bedragen. Bijzondere bijstand staat nog op de lijst van 
toezeggingen in combinatie met de ‘PW in balans’. Hoe omgaan met de bijdrage voor jongeren kan 
hier onderdeel van uitmaken. Uitdaging blijft om schulden bij jongeren te voorkomen en een goede 
balans te zoeken om ze daarbij te helpen.  
De ISD gaat per gemeente werken met als voordeel een betere kennis van de sociale kaarten van de 
gemeenten. Het dagelijks bestuur vindt het belangrijk dat de bureaudienst van Voor ieder 1 ook 
voldoende kennis en informatie heeft. Een goed overleg tussen Voor ieder 1 en de ISD is belangrijk 
en secretaris vindt dat het overleg/de samenwerking positief verloopt.    
  
12. Wat verder ter tafel komt/Rondvraag 
Sectetaris heeft het dagelijks bestuur op de hoogte gesteld van de ontwikkelingen rondom de 
huisvesting van de ISD en de inzet van de makelaar. Zodra meer bekend is koppelt secretaris dat 
terug.  
  
Aldus vastgesteld in de vergadering van het dagelijks bestuur d.d. 20 november 2024 
 
 
De voorzitter,       De secretaris, 
D.T.C. Salman                                                               R.J. ’t Jong 


